
亞德士 X60 PU FLEX 

Two-Part Reaction Resin Tile Adhesive
雙組份樹脂反應型膠黏材  

Fix all Tile Types to Problematic Substrates

特殊基層專用彈性PU膠黏劑 
Ideal for fixing all tile types to problematic substrates such as fibreglass, steel and 
PVC coverings, and for tiling in areas sensitive to moisture.

適用於GRP、玻璃纖維、不銹鋼、鋁板、PVC飾面等特殊基面的
瓷磚、石材、馬賽克黏貼

NO PRIMING REQUIRED 

不
需
底
塗



ARDEX X 60 PU FLEX is a two-part polyurethane adhesive, ideal for fixing all tile types to 
problematic substrates such as fibreglass and steel.  It is also suitable for adhering natural 
stone, aluminium and PVC coverings, and is water resistant when fully cured.
ARDEX X 60 PU FLEX is suitable for use in exterior areas, and can also be used on interior 
substrates sensitive to moisture e.g. particle boards, plywood, plasterboard, gypsum fibre 
boards, fibre cement boards and plaster slabs.

ARDEX X 60 PU FLEX 為雙組份聚氨酯黏著劑，適用於黏接
磚材於特殊基層，如玻璃纖維或鋼板材。此產品亦適合用於
天然石材、不銹鋼及PVC面材，並在完全乾燥後具有防水功能

ARDEX X 60 PU FLEX 適合用於室內，也可用於室內對水氣
敏感的材質，如：聚合板、膠合板、石膏板、石膏纖維板、
纖維水泥板…等。

金屬基面 STEEL

現有磚面 EXISTING TILES

PVC 基面 PVC COVERINGS

玻璃纖維 FIBREGLASS (GRP)

室內、外、牆、地面皆可
適用於泳池、Spa、水瀑區及預期變形量大基面黏貼應用
反應型樹脂無白華顧慮



符合歐盟EN12004 R2T等級
攪拌程序 Mixing:

ARDEX X 60 PU FLEX
雙組份樹脂反應型膠黏材 Two-Part Reaction Resin Tile Adhesive

When fully mixed, add the remainder of PART B to the mix. Continue mixing until a uniform coloured paste is achieved.

Pot Life 桶中待料時間45分鐘

Working Time 可操作時間60分鐘

Light Foot Traffic 3小時可開放步行

Grout After 3小時後可接續填縫

Coverage
Packing

耗用量3mm齒溝每組約1m²
3kg/組

R2 

將半份的B劑倒入A劑中    Add half of PART B to PART A. 以慢速攪拌混合 Mix with a drill and paddle on a slow speed.

充份拌合後 加入剩餘的B劑 再次攪拌至顏色充份混合



特殊基層專用彈性PU膠黏劑

ARDEX X 60 PU FLEX

台灣亞德士
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